
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE

ÖSTRA VÄGFÖRENING 20091007

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat.
2. Närvarande. Ulf Nyström,  Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Urban Green, Erika Conradson

(adjungerande från Kyrkbacken) och Bengt Jemsö.
3. Dagordningen godkändes.
4. Vi gick igenom föregående mötes protokoll. Vad gäller punkt 8 på föregående protokoll är

inget klart ännu. Ulf Nyström fortsätter jaga berörda på kommunen. Punkt 10 ang.
problem vid dagvattenledningar vid Bonäsvägen  så vill  kommunen inte kännas vid
problemet.

5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi.
6.  Skrivelser

- Skrivelse från boende vid Stugvägen som påpekar att reglerna för parkering vid
Stugvägen respekteras dåligt. Brevbäraren har ibland svårt att komma intill
lådorna.

- Fastighetsägare vid Kyrkbacken tillåts flytta en häck utanför tomtgränsen och
som motprestation sköta det aktuella området.

- Enligt rykten har Svärtinge sportklubb i samarbete med kommunen planer på att
bygga en större sporthall i nära anslutning till den nuvarande. Frågetecken väcks
då angående trafiksituationen och där vill vägföreningen bli informerad och
komma med ev. synpunkter. 

7. Rapporter. 
- Vissa gatuskyltar är väldigt dåliga, eller saknas, och vägfogden kommer att

beställa ett antal nya.
8. Vägföreningen kommer att söka bidrag (retroaktivt) från kommunen för det fartgupp

som anlagts på Kyrkbacken. 
9. Hemsidan uppdateras fortlöpande.
10. Övriga frågor:

- Vi diskuterade ev. nya farthinder inom området.
- Valberdedningen är fortfarande obesatt.

11. Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 16/12 hos Ulf Nyström.  
12. Mötet avslutades.


